
Referat fra Bestyrelsesmøde, mandag, den 01. juli 2019 

 

Tilstede var:  

Formand Gerda Pedersen, 59A 

Næstformand Ulla Koustrup, 61 

Kasserer: Erling Rasmussen, 93 

Sekretær Heike Carlsen, 73A 

Inspektør Morten Johansson, 51 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af sidste referat 

2. Nyt fra formanden herunder Hjertestarter kursus 

3. Økonomi ved Erling 

4. Nyt fra ”skrald udvalget” 

5. Indkomne mails fra Jakob, Kirsten Thomasine og HC 

6. Inspektøren har ordet 

7. Ullas forslag om følgende emner: plan for pengeforbrug, hjemmesiden. 

8. Evt. herunder næste møde 

 

 

 

1. Godkendt referat. 

2.  Der har været et møde med Nederbyvængets Beboerlaug vedr. overdragelsen til Haderslev 

Kommune. Efter sommerferien kommer Haderslev Kommune for at besigtige området. Det er de 

grønne områder der skal gennemgås. Vi håber overdragelsen kan ske i løbet af 2019  

Fodboldmål: forslag om at opsætte fodboldmål på engen bag nedgang til fælleskælderen, bliver 

ikke til noget, da området er for vådt. 

Hjertestarter kursus: Gerda har af TrygFonden fået tilskud til et Hjertestarter kursus på 4 timer 

med plads til max. 16 personer. Kurset vil blive afholdt en hverdags aften. Der vil blive sendt et 

opslag ud efter først til mølle princippet. Håber på stor tilslutning.  

3. Kasserer skifte er nu helt på plads. Erling Har fået overblik over kontingent betalingerne. De få 

posteringer hvor kontingentindbetalingerne ikke stemmer, der vil 

 

 Erling kontakte de beboere som det vedrører. Carport kontoen vil han tilpasse, så saldoen stemmer i 

henhold til bemærkning i regnskabet. Pr. 01.01.19 skulle saldoen være kr. 74.043,00 

4. Opstart af skraldholdet er blevet lidt forsinket. Der er indkaldt til møde, hvor der startes op med 

opsamling af ideer/forslag til forbedring af skrald opbevaring og placering. Samtidig vil gruppen 

også kigge overordnet på en fremtidsplan for Rønhaven – hvor de vil kigge på parkeringsbehov for 



biler, cykler og andet, samt en plan for løbende forbedringer og materialevalg. God arbejdslyst til 

gruppen. Det bliver et spændende projekt de starter på. 

5. Indkomne henvendelser blev drøftet på mødet.  Vi har modtaget henvendelse fra HC. Vedrørende 

leje af fælleskæder. Punktet blev behandlet på vores generalforsamling i år. Bestyrelsen er enig i, at 

skal punktet genbehandles skal det være bestyrelsen i hænde senest den 15. marts 2020.  

Jakobs henvendelse vedr. parkering: Vi minder beboerne om at der ikke må parkeres i svinget eller 

andre steder til gene for beboerne. 

Kirsten har foreslået ”arbejdsdage ”, så de grønne områder i Rønhaven kan fremstå pænt og 

velholdt. Bestyrelsen velkommer alle initiativer. Disse skal aftales med inspektøren som har det 

store overblik over hvor det trænger mest. 

6. Inspektøren berettede, at der ikke var sket det store i området. Køkkenhaven havde fået et løft. 

Der skal laves en ordning med komposten. Der skal være en bedre fordeling af det grove og det fine 

kompost – Vi afventer dog lige til efter overdragelsesmøde med Kommunen. 

7.  

Græsslåmaskinen skal helst ikke køres ned på laveste højde (1) Dette giver for stor slidtage. 

 

8. Ulla foreslår en vedligeholdelsesplan – Et overblik over hvad der kan komme af udgifter fremover. 

Samt en oversigt de farver som skal bruges i Rønhaven. – Dette bør beboerne fremover kunne finde 

på vores hjemmeside. 

Skraldholdet vil også kigge på dette, når de starter med at lave en overordnet plan for Rønhaven. 

Rengøringsdage – Bestyrelsen ønsker, at der fremover holdes 4 rengøringsdage om året, samt at 

der på forhånd bliver meldt ud, hvad der skal laves på de enkelte dage. Herved opnås bedre 

overblik, og at tingene kan nås. 

9. Evt: 

 

Tak til Festudvalget for et hyggeligt arrangement til Sct. Hans. 

 

Husk at bruge vores dejlige køkkenhave. 

 

Næste arrangementer fra Rønhavens aktivitetskalender 2019: 

25.08.2019 – Mini sommerfest 

14.09.2019 – kl. 10.00 rengøringsdag 

21.09.2019 – kl. 14.00 rengøringsdag 

01.11.2019 – kl. 16.30 Fredags Bodega 

01.12.2019 – kl. 16.30 Juletræstænding 

 

 

Næste bestyrelsesmøde: mandag 09.09.2019 

 

Tak for et godt møde 

 

 

 


